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Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

9071 Gönyű, Kossuth L. u. 67. 

 

 

Szám: 200-11/2012. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. június 28-án 16  órakor 

kezdődő, a Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében tartott rendkívüli üléséről 

 

Jelen vannak:  
Major Gábor polgármester 

Hécz Lajos alpolgármester 

Bózsics Ferenc, Burjánné Szigethy Mónika, Dr. Nagy Gergely, 

Széphegyi Istvánné képviselők 

 

   dr. Kállai Erik jegyző 

   Tamás Istvánné, jegyzőkönyvvezető 

    

 

Késését előre jelezte: Bakos Lászlóné képviselő 

  

Major Gábor polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 7 tagja 

közül 6 fő jelen van, így a testület határozatképes.  

 

Ezt követően ismerteti a napirendi pontokat. 

 

A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal elfogadja a napirendi javaslatot és az alábbi 

napirendi pontok megtárgyalását határozta el. 

  

  

NNaappiirreennddii  ppoonntt::  

 

 

1. A települési szilárd hulladékok kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

21/2010.(XII.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Major Gábor polgármester 

 

2. A Széchenyi István Általános Iskola táborozási költségeinek támogatása 

Előadó: Major Gábor polgármester 

 

3. Aktuális ügyek 

Előadó: Major Gábor polgármester 
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NNaappiirreenndd  ttáárrggyyaalláássaa::  

 

1. A települési szilárd hulladékok kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

21/2010.(XII.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Major Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést mindenki előzetesen megkapta. A 

lényege, hogy  2012. július 1-jétől lépnek életbe a GYŐR-SZOL Zrt. által javasolt új tarifák, 

melyek szerint a rendelkezésre állási díj változatlan marad és növekedik a hulladék ürítési díj 

mindkét kukaedény esetében. 

 

Dr. Nagy Gergely képviselő: Mi történik akkor, ha nem értünk egyet a díjemelés mértékével? 

 

Major Gábor polgármester: Ebben az esetben az önkormányzatnak kell ezt az 5,2 %-os 

díjemelést kifizetnie. 

 

A Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2012. (VI.28.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladékok kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

21/2010.(XII.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

2. A Széchenyi István Általános Iskola táborozási költségeinek támogatása 

 

Major Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést mindenki kézhez kapta. Igazgató Úrtól 

kapott tájékoztatás szerint az előző testületi ülésen megszavazott összeg módosítása azért 

lenne szükséges, mert nagy mértékben megnövekedtek a strand belépők és 40 gyerek esetében 

ez már jelentős többletkiadást eredményez az előzetes számításokhoz képest. 

 

16 óra 05 perckor megérkezett Bakos Lászlóné képviselő, a testület létszáma 7 fő, a 

továbbiakban is határozatképes. 

 

Major Gábor polgármester: Ennek a 165.000 Ft többletköltségnek a fedezete a Sportcsarnok 

terembérlete lehetne, amennyiben ezzel egyetértenek a testület tagjai. 

 

Bózsics Ferenc képviselő: Korábban Igazgató Úr arról tájékoztatott bennünket, hogy a 

Sportcsarnok terembérleti díja a működési kiadásokat sem fedezi, még a fűtés költségeit sem 

tudják kitermelni. Az iskola nem a saját költségvetéséből gazdálkodja ki ezt a forrást, ha jól 

értem, hanem ennyivel kevesebbet fog terem bérletként átadni az önkormányzatnak. Hogyan 

tudhatnánk meg többet a részletekről? Kik mennek, mennek-e külsősök, ki állja a 

költségeiket? 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Szeretném, ha láthatnánk egy tételes elszámolást ennek a 

nyaraltatásnak az összes kiadásáról, javaslom, a kísérő tanár készítse el, hogy 

megismerhessük a pontos részleteket.  
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A Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2012. (VI.28.) határozata 

 

  

1. A Képviselő-testület hozzájárul a Kolozsnéma településről érkező gyerekek 

táborozási költségeinek 165.000 Ft-tal történő megemeléséhez. 

 

2. Az előirányzat forrása a Széchenyi István Általános Iskola költségvetésében, a nem 

lakás célú ingatlan bérbeadásából jelentkező többletbevétel. 

 

3. A támogatás feltétele, hogy az iskola igazgatója a táboroztatás teljes 

költségkimutatásáról részletes beszámolót készít a táboroztatást követő hónap 

utolsó napjáig. 

 

4. A képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal gazdasági osztályvezetőjét és 

az iskola igazgatóját, hogy a 2012. költségvetési év hátralévő részét a fentieknek 

megfelelően szervezze meg. 

 

Határidő: adott 

Felelősök: Kiss Béla Igazgató, Balogh Marianna gazdasági osztályvezető 

 

3. Aktuális ügyek 

 

Major Gábor polgármester: Az aktuális ügyek között elsőként az új közbeszerzési 

szabályzatot kell elfogadnunk. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy miért kell módosítanunk a jelenlegi 

szabályzatot? 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: A képviselő-testület 48/2004. (VII.2.) KH határozatával elfogadott 

közbeszerzési szabályzat a már hatályon kívül helyezett korábbi 2003. évi CXXIX. törvény 

felhatalmazása alapján készült, ezért indokolt az új szabályozási rend kialakítása.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Azt olvasom a szabályzat végén, hogy szerepel benne egy 

titoktartási nyilatkozat. Miért titkos egy közbeszerzési eljárás, hiszen a köz pénzéből a köz 

részére történik?  

 

Széphegyi Istvánné képviselő: Én azt úgy értettem, hogy az azoknak szól, akik részt vesznek 

benne, de nem mint pályázók, hanem akik a közbeszerzési pályázatokat lebonyolítják.  

 

Dr Kállai Erik jegyző: Minden szabályzat tartalmaz egy megismerési nyilatkozatot. Ez 

azoknak szól, akik a hivatalban dolgoznak. Arról nyilatkoznak, hogy a közbeszerzési 

szabályzat tartalmát megismerték és munkájuk során az abban foglalt szabályokat betartják. 

Ez nem titoktartási nyilatkozat.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy a Képviselő-testület vagy a 

Polgármester hozza-e létre a Közbeszerzési Bizottságot. 
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Major Gábor polgármester: A szabályzattervezet szerint a polgármester választja ki a tagjait 

azok közül, akik az adott területen kellő szakismeretekkel rendelkeznek a munka 

elvégzéséhez. Amikor például a busz közbeszerzési eljárását lefolytattuk, a Polgármesteri 

Hivatal dolgozói közül Ács Romána volt a közbeszerzési, Balogh Marianna volt a pénzügyi 

és Monori Márton volt a műszaki ismeretekkel bíró szakember.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Az én javaslatom az, hogy a tagok kiválasztása a polgármester 

javaslatára a Képviselő-testület hatáskörébe tartozzon. A közbeszerzési szakértőt ki 

alkalmazza? 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Az önkormányzatnak kell megbízni a szakértőt, aki a feladatot 

megbízási szerződés keretében látja el. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: És ki választja ki? 

 

Major Gábor polgármester: A 2004. óta hatályos szabályzat értelmében a polgármester 

választotta ki a szakértőt. 

  

Bakos Lászlóné képviselő: Én képviselőként szeretnék a számadatokba belelátni. Ha a testület 

utólag értesül egy szakértő megbízásáról, akkor hogy érvényesül a közbeszerzésnél a 

közakarat? Minket úgy gondolom, hogy a falu lakossága választott ide, és én úgy gondolom, 

hogy erről a többiek is azért szeretnének tudni. 

 

Hécz Lajos képviselő, alpolgármester: A szabályzat egyértelműen leírja, hogy közbeszerzési 

ügyekben a döntést a közbeszerzési bizottság javaslatára az önkormányzati testület hozza 

meg. Itt érvényesül az, hogy a döntést mi hozzuk meg, miután megismertük az adatokat és 

azokkal egyetértünk.  

 

Major Gábor polgármester: Van arra lehetőség, hogy egy közbeszerzési eljárásban minden 

egyes technikai kérdés, eljárási feladat a képviselő-testület hatáskörébe tartozik, de akkor 

nagyon gyakran össze kell hívni a testületet.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Nekem az a javaslatom, hogy a szakértő kiválasztása a köz 

érdekében és akarat szerint történjen, a választott képviselők javaslata alapján, nyílt vita és 

szavazás útján. 

 

Major Gábor polgármester: Korábban is a polgármester választotta ki a közbeszerzőnek a 

személyét. 

 

Bakos Lászlóné képviselő: Igen, de pl. a busznál is előtte összeültünk, átnéztük az összeset és 

megvitattuk.  

 

Major Gábor polgármester: Igen, magát az anyagot, de a közbeszerző személyét mindig a 

polgármester választotta ki. Én nem ragaszkodom egyébként senkihez sem, de azt el kell 

mondjam, hogy az a közbeszerzési szakértő, akivel idáig dolgoztunk, nagyon alapos, 

segítőkész, jó szakember. A közbeszerzés egy összetett feladat és számomra megnyugtató, 

hogy az eljárásban idáig sem volt soha semmilyen hiba. Ha adott esetben egy másik 

szakemberrel dolgozunk, akiről semmilyen információnk nincs, bizonytalanul dolgozik, akkor 

egy nem kellő alapossággal előkészített közbeszerzésben a képviselő-testületnek is nehezebb 

felelősségteljes döntést hozni.     
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Széphegyi Istvánné képviselő: Mit szólnátok hozzá, ha a Pénzügyi Bizottság kapná a 

lehetőséget és képviselő-testületi ülésen elmondaná, hogy egyetértenek e a Polgármester által 

kiválasztott személlyel vagy sem. Csak azért mondom, mert pénzügyi dologról van szó.  

 

Dr. Nagy Gergely képviselő, Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem tudom, hogy fontos e erről 

beszélni. Szerintem eddig is jól működtek ezek a dolgok, de ha Ti ezt akarjátok, elvállaljuk a 

feladatot. Nekem teljes a bizalmam Polgármester Úrban és Jegyző Úrban, nekem semmi féle 

problémám nincsen. Volt egyáltalán közbeszerzés? 

 

Major Gábor polgármester: Az önkormányzat ebben az évben nem folytatott le, és nem is 

terveztünk. Még egyszer mondom, nekem teljesen mindegy, hogy ki készíti elő a 

közbeszerzési eljárást. Eddig is úgy döntöttünk, hogy az elkészült közbeszerzést vitatta meg a 

testület, a legolcsóbb ajánlatot választottuk ki.  

 

Bakos Lászlóné képviselő: Azt javasolom, hogy a következő testületi ülésre a Jegyző Úr 

dolgozza át a szabályzatot úgy, hogy minden feladat, ami idáig a polgármester hatáskörébe 

tartozott, abban a képviselő-testület döntsön. 

 

A képviselő-testület a javaslatot határozathozatal nélkül elfogadta. 

 

Major Gábor polgármester: Mindenki kézhez kapta a két ülés közötti beszámolót, ezzel 

kapcsolatban van valakinek kérdése? 

 

Dr. Nagy Gergely képviselő: Szeretném megtudni, hogy az E.ON iparűzési adójával 

kapcsolatban történt megbeszélésről mit lehet megtudni? 

 

Major Gábor polgármester: A tavalyi évben a termelés a Siemens felügyelete alatt történt, a 

próbaidő alatt termelt áramot nem lehetett eladni, azt költségként elszámolták, ezért maradt el 

az iparűzési adó mértéke a várttól. Erre az évre nagyságrendileg több iparűzési adót fognak 

fizetni. 

 

Dr. Nagy Gergely képviselő: A csatorna megbeszélésen mi történt?  

 

Major Gábor polgármester: A Közreműködő Szervezet azt mondta, hogy a vitatott 1200 m 

többletvezeték költségeit a kivitelezőnek kell viselnie. A terveken szereplő számokat a 

kivitelező ellenőrizhette, vitathatta volna. Mivel azonban elfogadta, a továbbiakban nem az 

önkormányzat felelőssége, ha eltérés van. 

 

Bózsics Ferenc képviselő: Az utcák helyreállítására nagyon oda kell majd figyelni, mert amit 

eddig visszaállítottak, az nem felel meg az eredeti állapotnak. Közlekedési táblákat is 

döntöttek ki. Ki lesz az a személy, aki ezeket a dolgokat részleteiben és tételesen ellenőrzi? 

 

Major Gábor polgármester: Készült a munkálatok megkezdése előtt egy videós 

állapotfelmérés, azt az állapotot kell majd visszaállítani, amit a műszaki ellenőr fog 

felügyelni. Ezt a feladatot a csatorna-társulás közbeszerzési eljárásában kiválasztott OVIBER-

FŐBER Konzorcium végzi. 

 

Major Gábor polgármester: Lehetőségünk van még két pályázaton való részvételre. Az egyik 

a Magyarország-Szlovákia Határon Átnyúló Együttműködés Program 2007-2013. keretében 
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megvalósuló „Takarítsuk ki Dunamentét!” című pályázat, amely programban idáig is részt 

vettünk. Ennek keretében most padokat, asztalokat nyerhetnénk a sétányra, valamint egy 12 

m
2
-es alapterületű fémkonténert, ami zuhanyzót és illemhelyet foglal magába. Ezt nagyon 

hasznosnak tartanám, mert a turistáknak jelenleg nincs lehetőségük tisztálkodni, ha 

megpihennek a kempingben. 31.500 EURO-t lehet nyerni a pályázaton, melynek az önrésze 

5%, jelenlegi árfolyammal 290 Ft=1 EURO számolva 456.750 Ft. Amennyiben részt veszünk 

a pályázaton, úgy annak kiadásai a következő évi költségvetést terhelik majd. 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2012. (VI.28.) határozata 

 

A Képviselő-testület a Magyarország-Szlovákia Határon Átnyúló Együttműködés Program 

2007-2013. keretében megvalósuló „Takarítsuk ki Dunamentét!” című pályázat (a projekt 

kódja: HUSK/1101/2.2.1/0059) keretében pályázni kíván mobil konténer, utcai padok és utcai 

székek beszerzésére.  

 

1.A fejlesztés forrásösszetétele: 

adatok EURO-ban 

Megnevezés  

Saját forrás 1.575 

Hitel --------- 

Támogatásból igényelt összeg 29.925 

Egyéb támogatás (nevesítve) --------- 

Egyéb forrás  --------- 

Összesen 31.500 

 

A beruházási költség összege bruttó 31.500 EURO, melyhez az önkormányzat 1.575 EURO 

önrészt - saját forrásként - biztosít a 2013. évi költségvetéséről szóló rendeletében. 

 

2.A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat határidőre történő 

benyújtásához szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.  

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: pályázati kiírás szerint 

 

Major Gábor polgármester: A másik pályázati lehetőség a TÁMOP 2.4. .5-12/3 „ A munka és 

a magánélet összehangolását segítő helyi kezdeményezések – A rugalmasságot növelő helyi, 

innovatív kezdeményezések támogatása” elnevezésű pályázat, mely a munka és a magánélet 

összehangolását célozza meg. Önrészt nem igényel, 100%-ban támogatott. Kötelező elemként 

szerepel benne egy fő 8 órás és egy fő 4 órás személy foglalkoztatása, akinek másfél évig a 

bérét is biztosítanák. A felújított Tűzoltószertár épületében alakíthatnánk ki nekik 

irodahelyiséget. A feltételeknek való megfelelés esetén felhasználóbarát településként az 

óvoda és az iskola teljes hosszában olyan parkolót tudnánk kialakítani, mint az orvosi rendelő 

előtt. Továbbá kapnánk két napelemes sebességre figyelmeztető táblát a község két szélére és 

felfrissítenék a gyalogátkelő helyek felfestését. Ezeket tudnánk megvalósítani a pályázat 

keretében. Azt még tudni kell, hogy  másfél év letelte után a két felvett embert nem kötelező 

tovább foglalkoztatnia az önkormányzatnak.  
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Ezt követően a Képviselő-testület 7 „igen” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2012. (VI.28.) határozata 

 

A Képviselő-testület pályázatot kíván benyújtania a TÁMOP 2.4.5-12/3 „ A munka és a 

magánélet összehangolását segítő helyi kezdeményezések – A rugalmasságot növelő helyi, 

innovatív kezdeményezések támogatása” elnevezésű pályázati felhívásra. A pályázati kiírás 

szerint önrészt nem igényel. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

pályázat határidőre történő benyújtásához szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.  

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: pályázati kiírás szerint 

 

Dr. Nagy Gergely képviselő: A Jobbik által felajánlott rovásírásos településnév-táblákkal 

kapcsolatban tájékoztatlak Benneteket, hogy a község két végén álló fából készült üdvözlő 

táblák felújítása megkezdődött. Ha végzett velük a szakember, akkor a fából készült táblát 

rögzítik rá és arra kerül a település neve, rovásírással. A felmerülő költségeket a Jobbik állja. 

 

Major Gábor polgármester: Megállapítom, hogy több kérdés, hozzászólás nincs. Mindenkinek 

köszönöm a munkát, a nyilvános ülést 17 óra 08 perckor bezárom.  

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Major Gábor dr. Kállai Erik 

polgármester jegyző 

 

 


